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Sekretæren hadde innkalt til møtet. Møtet ble på grunn av pandemien avholdt digitalt til 

vanlig møtetid kl. 18.30.   

Den nye koden for påkobling er nå: https://global.gotomeeting.com/join/972656445      

13 av medlemmene deltok i møtet.  

I President Mark sitt fravær ble møtet ledet av Erlend. Han ønsket de som var oppkoblet 

velkomne til et nytt medlemsmøte som dessverre fortsatt måtte foregå digitalt.  

Dagens 3 min. var ved Kjell som fortalde om siste besøk på sin hytte på Snøan nå i 

mars, som han dessverre ikke hadde besøkt på lenge. Besøket var for å klargjøre hytta 

til påske. Der var lite snø. Hadde ikke opplevd så lite snø før på denne tid av året. Men 

natt til søndagen kom det halv meter snø, så da var alt nedsnødd. Så da ble det 

snømåking. Ut på søndagen fikk han hjelp av en bonde med traktor slik at det ble farbart 

de 50-60 meterne til fylkesveien. Ut på søndagen ble det regn og mildver så på mandag 

var snøen som kom borte.     

Kveldens hovedprogram var ved Ivar som hadde ego-foredrag. 

Ivar er født i 1945 og oppvokst på et småbruk i Sortegrenda i Lånke. I oppveksten var 

det 25-30 større gardsbruk og 15-20 småbruk i grenda. Nå er det 3-4 større gardsbruk 

igjen. Det sier litt om utviklinga på 75 år. Ivar var nr. 3 i en barneflokk på 4. I tillegg til 

drifta av småbruket var faren sagbruksarbeider og mora var hjemmeværende som var 

det vanlige på den tiden. 

Småbruket som var på 10 da. og de hadde ku, gris og sauer. Dette kom godt med i 

tillegg til den vanlige familieinntekten.  

Barneskolen var 4 delt og det var 9 elever i 45-årgangen. Om sommeren hadde han 

sommerjobb på nabogården hos sin onkel. Men ellers fikk en tidlig plikter hjemme med å 

mate dyra og annet som naturlig hørte til på et småbruk. Møkkaarbeidet var det verste. 

Slakting var også vanlig på gårdene tidligere, men er måtte være 12 år før en fikk delta i 

bl.a. slakting av julegrisen. 

På femtitallet var det selvsagt et klassesamfunn i bygda mellom de «storbonden» og 

småbrukeren, men mellom barna var det ikke noe klasseskille. Alle var med i same 

leiken. De voksne blanda seg ikke i leiken. Det var 4-5 gutteklubber i bygda der fotball 

var den vanligste aktiviteten. 

Når barneskolen var over tok Ivar et valg som ikke hadde vært vanlig i hans familie 

tidligere. Den akademiske.  

Det var også smått med litteratur i hjemmene på den tiden. For det meste var det 

Stjørdalsbladet, Menighetsbladet, Bibelen og Salmeboka som ble lest. 

Søkte på Stjørdal interkom. Realskole. Gikk der i 3 år. Benyttet sykkel til skolen sommer 

som vinter, 1 mil hver vei. Siste året buss fra Lånke. Dette halverte sykkelturen. Dette 

gav god mosjon. 

Deretter til Steinkjer Landsgymnas. Tok så til på Sagene lærerskole i Oslo. Møtte der ho 

som han seinere giftet seg med i 1968. De har 3 barn og 8 barnebarn. 

Tok også 1 år i kroppsøving ved Statens Gymnastikkskole og grunnfag i biologi  

Ellers har Ivar tatt etterutdanning hele tiden i sitt yrkesaktive liv for på den måten å 

være mest mulig oppdatert. 



Første lærerjobb ble 2 år i Inderøy kommune. Fra 1970 er det Malvik kommune som har 

vært arbeidsgiveren, der han både var inspektør, lærer og rektor til han ble pensjonist i 

2007. Hadde et avbrekk på 2 år hos skolesjefen der han jobbet med skoleutvikling. 2 

meget interessante år der han fikk å besøke skoler i hele Trøndelag.  

Ellers har Ivar vært meget interessert i sportslige aktiviteter. I barn- og ungdommen var 

det mye fotball, men etter hvert ble det friidrett som ble den store interessen. Meget 

interessant tid i Stjørdals Blink som var en stor friidrettsklubb på slutten av 60 tallet.  

Sluttet likevel tidlig med konkurranseidrett for så å fortsette som trener. Har vært trener 

i 35 år på Vikhammer. Dette la beslag på mange kvelder pr. uke. For sitt store virke i 

Malvik Idrettslag er han utnevnt til æresmedlem i Idrettslaget. Har også fått Paul Harris 

av Rotary for sitt samfunnsnyttige arbeid. 

Foredrag gav et godt innblikk av en person med mye kunnskap og livserfaring om skolen 

og ikke minst det å holde kroppen i aktivitet.  

En person som har lagt ned en betydelig innsats i skolen og idretten. 

Har hatt 13 år som aktiv pensjonist der han vært en aktiv familiemann og som har vært 

benyttet til mye reising. Har ikke hatt noe problem med å finne nyttige aktiviteter. 

Ellers mente Ivar til slutt at ingen generasjon som hans neppe ville få oppleve en slik 

kontinuerlig oppgang som den han har opplevd. Sekretæren torer å slutte seg til den 

konklusjonen. 

Erlend takket Ivar for et meget interessant foredrag og ønsket God påske til alle i 

klubben.  

      


